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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Nagy Márton István, gazdaságfejlesztési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi lesz azokkal a pécsi, baranyai lakosokkal, akik 
számára elérhetetlenné vált a postai szolgáltatás a lakóhelyükön? – II." 

Tisztelt Miniszter Úr!

A közelmúltban K/2028. számon írásbeli kérdéssel fordultam Önhöz, amelyben a Baranya megyét
érintő  postabezárásokkal  kapcsolatban  kérdeztem.  Fónagy  János  államtitkár  válasza  az  általam
feltett kérdésekre vonatkozóan nem tartalmazott érdemi, megnyugtató válaszokat és információkat.

Az  államtitkári  válaszból  ugyanakkor  kiderült,  hogy  a  Magyar  Posta  jelentős  átszervezésekre
készül, aminek következtében a városokban átcsoportosítások történnek majd, a kistelepüléseken és
számos más helyen pedig mobilpostákkal kívánják a jövőben a szolgáltatás elérését biztosítani.

Baranya megye esetében a bezárások 23 postát érintenek, melyek közül 10 Pécsett található. Az
intézkedések következtében a város keleti része szinte teljesen ellátatlan maradt, ami rendkívüli
módon megnehezíti  az  ott  élők,  főként  az idősek és a  mozgásukban korlátozottak számára egy
alapvető közszolgáltatáshoz való hozzáférését.

Mint már említettem, az államtitkári válasz érdemi és megnyugtató információkat, válaszokat nem
tartalmazott, ezért ismételten kérdésekkel fordulok Önhöz:

• A posták bezárásánál hangsúlyozták, hogy ez csupán egy ideiglenes döntés, pontosan 
meddig tartanak zárva az érintett posták?

• Pécs keleti városrésze a bezárások következtében szinte ellátatlan maradt. Milyen 
intézkedésre számíthatnak az itt élők annak érdekében, hogy számukra is elérhető legyen 
ez az alapvető állami közszolgáltatás?

• Az érintett városrésrészeken, illetve a megye egyéb kistelepülésein az idősek, 
mozgásukban korlátozottak számára különösen nagy nehézségeket jelentenek a bezárások. 
Mit tesz a kormány annak érdekében, hogy számukra is elérhetők legyenek a postai 
szolgáltatások?

• Pontosan mit jelentenek azok az átszervezések, amelyeket Fónagy államtitkár úr 



 
válaszában említett? Jelentheti ez azt, hogy Baranya megyében a most bezárt posták nem 
kerülnek újranyitásra?

Várom válaszát!

Tisztelettel,

Dr. Keresztes László Lóránt
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